南區區議會屬下

地區發展及環境事務委員會第三次會議議程

Agenda for the 3rd Meeting of the District Development and Environment Committee, Southern District Council (SDC)

日期: 2012年5月28日 <u>Date</u>: Monday, 28 May 2012

時間: 下午 2 時 30 分 <u>Time</u>: 2:30 pm

地點: 香港仔海傍道 3 號 Venue: SDC Conference Room

1/F, Ocean Court,

3 Aberdeen Praya Road, Aberdeen, Hong Kong.

議程 Agenda

第一部份 - 討論事項 Part 1 - Items for discussion

- 一、 通過地區發展及環境事務委員會於 2012 年 3 月 26 日舉行的會議紀錄
- 1. Confirmation of the Draft Minutes of the District Development and Environment Committee Meeting Held on 26 March 2012
- 二、國際廚藝學院

逸港居一字樓

南區區議會會議室

(本議題由職業訓練局提出)

(地區發展文件 18/2012 號)

2. International Cuisine College

(Item raised by Vocational Training Council)

(DDEC Paper No. 18/2012)

- 三、 關注領匯轄下赤柱廣場公共空間的設施使用問題 (本議題由陳李佩英女士及楊位款太平紳士提出) (地區發展文件19/2012號)
- 3. Concerns on Utilisation of Facilities in Public Space at Stanley Plaza under the Charge of The Link
 (Item raised by Mrs CHAN LEE Pui-ying and Mr YEUNG Wai-foon MH, JP)

(DDEC Paper No. 19/2012)

- 四、 黄竹坑警校道私立大學預留地進展 (本議題由徐遠華先生提出) (地區發展文件 20/2012 號)
- 4. Progress on Land Reserved for Private University at Police School Road at Wong Chuk Hang
 (Item raised by Mr TSUI Yuen-wa)

(DDEC Paper No. 20/2012)

- 五、 定期清理區內道路、行人路及垃圾收集站周邊地方 (本議題由司馬文先生提出) (地區發展文件 21/2012 號)
- 5. Regular Cleansing of Land Next to Roads, Pavements, and All Land and Property around Refuse Collection Points in the Southern District (Item raised by Mr Paul ZIMMERMAN)
 (DDEC Paper No. 21/2012)
- 六、 檢討南區出售公屋售後保養政策 (本議題由區諾軒先生提出) (地區發展文件 22/2012 號)
- 6. Review on Policy on After-Sale Maintenance of Tenants Purchase Scheme (TPS) Flats in Southern District (Item raised by Mr AU Nok-hin) (DDEC Paper No. 22/2012)
- 七、 2012-13 年度地區行動計劃 (本議題由食物環境衛生署提出) (地區發展文件 23/2012 號)
- 7. District Action Plan 2012-2013
 (Item raised by the Food and Environmental Hygiene Department)
 (DDEC Paper No.23/2012)
- 八、 2012 年南區滅蚊運動(第二期) (本議題由食物環境衛生署提出) (地區發展文件 24/2012 號)
- 8. Anti-Mosquito Campaign 2012 (Phase II) in Southern District (Item raised by the Food and Environmental Hygiene Department) (DDEC Paper No. 24/2012)
- 九、 田灣混凝土廠監察小組工作匯報 (地區發展文件25/2012號)
- 9. Progress Report of Tin Wan Concrete Batching Plant Monitoring Group (DDEC Paper No. 25/2012)
- 十、 有關南區規劃及工程事宜進展報告 (地區發展文件 26/2012 號)
- 10. Progress Report on Planning Works in Southern District (DDEC Paper No. 26/2012)

十一、 其他事項

跟進香港仔消防局搬遷後相關土地的短期及長期用途 (由徐遠華先生提出)

11. Any Other Business

Follow up the Short-term and Long-term Uses of the Site of Aberdeen Fire Station after Its Relocation (Raised by Mr TSUI Yuen-wa)

<u>第二部分 - 參考文件 Part 2 - Items for information</u>

- 一、 街道管理報告(截至 2012 年 4 月 30 日)(地區發展文件 27/2012 號)
- 1. Street Management Report (as at 30.4.2012) (DDEC Paper No.27/2012)

第三部分 - 下次會議日期 Part 3 - Date of Next Meeting

南區區議會秘書處 2012年5月 Secretariat, Southern District Council May 2012

歡迎公眾人士旁聽上述會議。會議的錄音將於會議後五個工作天內上載至南區區議會網頁 (http://www.districtcouncils.gov.hk/south/tc/2012_2015/committee_meetings.ht ml),而會議紀錄則須待下次會議正式通過後,方會上載至網頁,一般需時三個工作天。 Members of the public are welcome to sit in on the above meeting. Recordings of the meeting will be uploaded to SDC homepage (http://www.districtcouncils.gov.hk/south/en/2012_2015/committee_meetings.ht ml) within 5 working days after the meeting. The minutes of the meeting will be uploaded, normally in 3 working days, after being officially endorsed in the subsequent DDEC meeting.